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Un grup de socis de la Unió acusa Pere Marín de cometre un frau documental

Un grup de socis de la Unió Santcugatenca denuncia
'irregularitats' en la gestió del president de l'entitat, Pere
Marín. El col·lectiu, anomenat Som de la Unió, acusa Marín
d'haver comès un frau documental a l'hora d'inscriure's com
a junta directiva de la Unió davant la Generalitat. El
col·lectiu, que ja té una quarantena d'adhesions -entre elles la
de l'anterior president, Joan Mata-, aposta per una nova junta
'amb una visió més progressista i de futur'.

El col·lectiu diu poder demostrar amb documents que el president de la Unió, Pere Marín, ha comès un frau
documental quan va registrar al departament de Justícia de la Generalitat la nova junta directiva. El grup
assegura, com ja han explicat a Cugat.cat diversos socis de la Unió, que l'actual president i la seva junta no
han estat mai ratificats en assemblea, en contra del que manté Pere Marín, que assegura que se'n va celebrar
una a finals de maig.

Ho ha assegurat a Cugat.cat un dels portaveus de Som de la Unió, Bernat Picornell.

Bernat Picornell: Es pot demostrar. No hi ha acta de l'assemblea i ni tan sols es va convocar.

El grup Som de la Unió també critica la gestió econòmica del president Pere Marín arran del deute de 126.000
euros que arrossega la Unió per un antic conflicte amb l'exllogater del bar de l'entitat, que ha acabat amb
l'embargament judicial de la seu del carrer Anselm Clavé. El col·lectiu de socis afirma que la junta de Marín
'no està legitimada' per demanar un crèdit bancari per superar aquesta situació, ja que legalment no són la junta
directiva. A més, Som de la Unió posa en dubte la validesa de la votació que va aprovar la petició del crèdit en
una assemblea celebrada el 29 de setembre passat.

Bernat Picornell: L'actual junta no està legitimada per demanar el crèdit perquè no està ratificada i per
com va anar la votació. No tenen un pla de viabilitat.

Per tot això, el grup de socis aposta per una nova comissió 'representativa i constructiva', amb una visió 'més
progressista i de futur'. En aquesta línia, el col·lectiu de socis demana una junta integradora, amb representants
de totes les seccions de la Unió, que aprovi un pla de viabilitat adequat a la crisi que travessa l'entitat
centenària.

Noticia disponible a https://www.cugat.cat/noticies/societat/46105.html

Copyright 2024 Cugat.cat

Pagina 1 - 29/03/2024


